



STYRELSEMÖTE 6 - 091102

Plats & Tid: Bergslagens Konsultbyrå, Parkvägen 17, klockan 18.⁰⁰
Närvarande: Lars Hedin, Janne Eriksson, Pia Johansson, Thomas Liljeqvist, Lars-Erik Karlsson & Lena Jansson
Frånvarande: Dick Helsing, Kenneth Andersson, Irene Sandberg & Minna Paajanen

AGENDA

1. Föregående protokoll & Att-Göra-Lista

- Domararvoden. (*Idéer från samtliga*)

Endast hälften av ledarna har hört av sig till Pia och ordnat upp med sina respektive domararvoden. Pias förslag är att hon för över en summa per månad till respektive lag så ledarna har att betala "sina" domararvoden.

Med anledning av att bara hälften hört av sig har Heddan kallat samtliga ledare till en träff på onsdagen den 4/11 för att gå igenom detta.

Lars-Erik kommer att skicka över den blankett Skogsgymnastiken använder sig av till Pia så utarbetar Pia en enkel lösning på hur respektive ledare skall hantera detta.

Blanketten kommer att fungera månadsvis.

Hedin kommer att föra vår önskan vidare att domararvoden skall betalas ut i efterhand istället för direkt, på samma sätt som vi alla får vår lön månadsvis. Förmodligen måste vi lämna in en motion till Västmanlands IBF som sedan drar etta vidare mot Svenska IBF.

- Matcharrangörsansvarig (*Heddan*)
Heddan har jobbat vidare mot några namn ytterligare. De han tillfrågat hittills har tackat nej.
- Sammanföra Bertil Fredriksson med Malte Wahlbäck (*Thomas*)
Det är klart och Bertil har tagit kontakt med Malte.
- Idéer kring stödmedlemmar (*Samtliga*)
Lars-Erik talade om hur de gör inom Skogsgymnastiken med exempelvis familjemedlemskap där samtliga i familjen som har gemensam adress, köper ett medlemskap till reducerat pris.

En annan idé är att lägga fram "Stödmedlemkort" vid inbetalningen till damlagets hemmamatcher där den som vill kan teckna sig för ex 200 SEK så går de in gratis på lagets matcher. Samma block kan ligga på disken i Sportcafé.

Vi för dessa idéer vidare och genomför dem till nästa säsong, då vi är så pass långt in på säsongen.

En annan idé är att vi slår ihop de olika avgifterna (medlemskap, A-licens och



deltagaravgift) till en enda totalsumma, med förfalldatum den sista september. Även detta lägger vi på remiss till nästa säsong.

o Skrivna avtal med Indoor (*Pia*)

Avtalet är överlämnat till Indoor och vi väntar fortfarande på att de skall skriva på och returnera det till mig. Janne på Indoor hade synpunkter på antalet matcher samt vad som händer om de blir sjuka och inte kan vara tillgängliga.

Antalet matcher

Vi justerar antalet matcher i avtalet samtidigt som vi justerar texten i avtalet.

Vid frånvaro

Vi justerar texten i avtalet så den blir enklare att förstå och tolka. Samma princip skall dock gälla.

2. Ekonomi

Ekonomi i föreningen är fortsatt ansträngd, p g a satsningen på Sportkafét, vilket inte gav det resultat som önskades. Vi håller i dagsläget på att reglera de sista skulderna från "kaféepoken" och ser ljusare på framtiden.

3. Rapport från våra kommittéer

o Sponsorkommittén

I dagsläget har sponsorgruppen dragit in netto 54.000 SEK år 1. Ackumulerat för år 1 & 2 är nettosiffran 122.000 och ackumulerat för 3 år är siffran 180.000 SEK

År 1 skall faktureras under november 2009, vilket gör att intäkterna kommer föreningen tillgodo redan i år.

4. Information från Ordförande

o Vi har genomfört en föreningsdomarutbildning med 15 deltagare från Per-Ols och 4 deltagare från Skogsgymnastiken.

o Rönnebymatcherna och New Body cup har vi fått mycket beröm för från gästande lag. Heddan och Pia skall göra en sammanställning av hur dessa aktiviteter gick rent ekonomiskt.

o Fagersta kommun kallade till ett möte där Heddan var närvarande. Det är ett möte mellan kommunen och de föreningar som nyttjar Fagerstahallen.

Städning av läktare skall föreningen göra själva, annars kostar det 270 SEK per tillfälle.

5. Sammanslagningen med Skogsgymnastiken

o Lars-Erik har framfört en idé om att göra en total sammanslagning av våra båda föreningar. Inte bara på Junior- & Seniorsidan, utan även på Barn- & Ungdomssidan. Vi enades om att jobba vidare med idén genom att tillsätta en grupp som tittar vidare på detta.

I första steget sammanställer Lars-Erik ett utkast till vad det skulle innebära.

I nästa steg, vilket blir vid nästa styrelsemöte, går vi vidare med att (förhoppningsvis) tillsätta personer som skall ingå i gruppen.

6. Övriga frågor



- Matcharrangörgruppen MÅSTE komma igång.
Gruppen skulle behöva bestå av 4 – 5 personer. Heddan har pratat med några personer som avböjt, men han har ytterligare några han pratar med. De har inte sagt Nej. Tillfrågade är Piden (Nicklas Andersson) samt Mia Jonsson (Lagledare P-94/96).
- Senior- & Ungdomsansvarig.
Vi bör ha en kontaktperson för våra seniorlag (HJ + Damer) samt en för ungdomslagen. I dagsläget är det Ordförande & Sekreterare som får alla frågor vilket är ohållbart i längden.
Vi bordlägger denna fråga till nästa möte.
- Domaransvarig behövs
Vi bordlägger även denna till nästa möte.
Heddan tar upp detta på ledarträffen på onsdag.
- Målvaktsträning vs F-00 på fredagarna?
Heddan pratar vidare med de tjejer som vill ta ansvar som ledare för F-02 och därefter hjälper vi dem dra igång verksamheten på fredag i Fagerstahallen.
- Anordning av egen cup i Risbrohallen?
P-99 vill anordna en egen cup i december månad (söndag) i Risbrohallen. Detta innebär att F-00/01, P-01/02 samt P-97 påverkas då de har träningstider i Risbrohallen på söndag eftermiddag/kväll.
Vilken policy skall föreningen ha till detta?
Policyn är att vi skall arrangera alla cuper & turneringar i Fagerstahallen. Risbrohallen är en träningshall. Dessutom säljer vi alla sponsorplatser på sargen och skyltar i Fagerstahallen. Vi har köpt sina platser för att synas, vilket de inte kommer att göra ifall vi förlägger matcherna i Risbrohallen.
- Synpunkter från Stefan Olsson, ledare P-00
 - Blir det några ledartröjor så vi blir enhetligt klädda i båset?
Vi måste avvakta tills mötet med Fagersta kommun är avklarat.
 - Klockan i Fagerstahallen bör även visa utvisningstiden.
Heddan har tagit upp detta med Staffan Larsson på Fagerstahallen. Staffan kollar detta och återkommer.
 - Plaketter eller diplom till de yngre lagen i föreningen
Ex, diplom till innebandylekis
Vi fixar fram ett häftigt diplom med hjälp av fotograf Jonas Gauffin.
 - Pris för ”årets Per-Olsare”
Återkom till mig med vilka kriterier som skall gälla så tittar vi på det igen. Du skall även ingå i den kommittén.



- Ersättningar för diverse utgifter. Hur skall vi ställa oss till det?
Tidigare har vi fått ersättning från föreningen för exempelvis reskostnader vid möten i Västerås, toner till skrivare för styrelsemedlemmar (ex Pia som kassör) etc.
Detta skall vi fortsätta med.
- F-96/97 gick vidare i New Body cup. Frågan är om vi skall ansöka om att få arrangera detta? Svar: JA. Heddan går vidare med ansökan.

Att göra lista

<i>Ärende</i>	<i>Ansvarig</i>
Ekonomisk rapport från Heddan och Pia avseende Rönbymatcherna och New Body cup	Heddan
Idéer kring hur en sammanslagning skulle gå till och vad det skulle innebära.	Lars-Erik
Förslag på namn på personer som skall ingå i gruppen avseende sammanslagningen av Per-Ols & Skogsgymnastiken	Samtliga
Matcharrangörsansvarig – Vad hände? Ledarträffen – Vad hände? Vi behöver även få in förslag på fler namn.	Heddan
Ansökan till New Body cup för F-96/97	Heddan

Fagersta 2009-11-09

Thomas Liljeqvist
Sekreterare